
 
Dagsorden skolebestyrelsesmøde mandag d. 6. dec. 2023 

kl. 18.00-20.30 afd. Søndre 

 

Afbud: Benny Madsen, Lasse, Gitte 

Referent: Line 

 

Elevråd deltager i punkt 1+2  

1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendelse af referat   
 

Dagsorden er godkendt 
 
Referat er godkendt 

 

2 Fra Elevrådet 
v. elevrådsmedlemmer  
15 min 

Emil fra 4A og Jakob fra 4A er med fra elevrådet.  
Elevrådet har talt om PL, der er flere kommentarer. Der er nogen 
der synes gruppearbejdet har været svært.  
9.årg har synes der var meget rod i planen, -alm undervisning 
blandet sammen med PL-timer.  
Nogle elever synes at 8 uger kan være langt med kun et emne. 
Nogle synes det kunne være godt med nogle pauser med 
bevægelse. (5.årg) 
Nogle synes det var fedt at lave ting med hænderne i stedet for at 
sidde med computeren. 
8.årg oplevede nogle fede ting i opstarten. 
Mange har synes det var godt at arbejde sammen med nye 
mennesker. 
Der kan godt være lidt meget støj og mange der glemmer at rydde 
op efter sig. 
4. årgang har svaret følgende: 
Der manglede respekt for hinanden i grupperne. Lærerne hjalp så 
godt de kunne. 
Mange synes det var godt og sjovt. Nogle har synes det var svært, 
da man blev uenige i gruppen. 
Nogle få i klassen ønskede at der var færre timer dagligt med PL,  
Eleverne kunne godt tænke sig at være med til at bestemme 
emnet eller aktiviteterne. 
Ønske om at trække lod om grupperne. Evt lige fordeling med 
drenge/piger. 
 
Et ønske fra eleverne om renere toiletter. De ved dog godt at det 
er de andre elever der sviner toiletterne. 
 
Et ønske om at få de ”ekstra” dørhåndtag af på de tidligere CA-
klasser. 

8 Mobil og Skærmpolitik 
v. skoleleder 
15 min 

Punktet er rykket op, da elevrådet gerne vil give deres besyv til 
punktet. 
 
Elevrådet har talt om at det selvfølgelig er lidt træls at man ikke 
har sin telefon, men samtidig er det ok at den ikke er der fordi der 
så er nogen der sidder med sin telefon og ikke vil være sammen 
med de andre. 



 
 
Kommunen har lavet en forandringsteori mod en hverdag i digital 
balance. Denne bygger på mål/resultater der sigter mod 
henholdsvis forældre, skoler, børn og fritid. 
Der har været ønsket at kommunen laver en ramme der dækker 
alle institutioner i kommunen.  
 
Der er et ønske om at hører lærere og pædagogers stemme ift at 
lave mobilfriskole. 
Der er et ønske i bestyrelsen om at fremme 100% mobil-fri skole. 
Evt lave et forsøg i 3 måneder. 
 
Der snakkes om at der findes 2 modeller.  

1. Ingen mobiler er med i skolen. 
2. Mobiler er med i skolen, men skal afleveres ved 

skoledagens start. 
 
Med mulighed for at tage bevidste valg ift anvendelse af 
mobilerne ifm PL. 
Drøftes på kommende møder. 
 

3 Orientering vedr. sager 
v. skoleleder 
20 min 

4ST ligger stadig som en klage.  
Der er gang i at sætte ting fra handleplanen i værk.  
PL sættes på pause i Stenderup.  
Der arbejdes med et relationskompetence-forløb fra Louise 
Klinges.  
 
Derudover vil der komme et forløb for børn og forældre i/omkring 
4ST, faciliteret af Body Mind Academy.  
 
Lige PT er der gang i et trivselsforløb 1-2 gange pr uge, bla med 
sparring fra Mogens og Britt fra PPS. 
 
Der er leveret en KÆMPE kurv til medarbejderne på Stenderup, 
fra stort set alle forældre på skolen. 
 
Der er endnu ikke kommet nyt ift det personalemæssige. 
 
Ift 9.årgang er sagen røget videre, da klagere ikke har godtaget 
handleplanen. 
 

4 SFO afd. SØ  
v. Line 
30 min 

 
Gennemgik resultater og input fra forældre i SFO. 
Mange fine input og ganske stor tilfredshed. 
Bruger input til at sætte nye tiltag i værk og anspore 
medarbejdere. 
 



 

 

 

5 Antimobbestrategi 
v. Skoleleder 
15 min 

Der forventes at der kommer noget fra skolechefen. 
Skolernes antimobbestrategier skal revideres. 
 
Punktet flyttes til næste møde 

6 Forretningsorden 
v. Formand 
15 min 

Bilag udsendt 6/11 
Skubbes til næste gang. 
 

7 Årshjul 
v. Formand 
15 min 

Der er lavet et årshjul for ca 1 år siden. 
Der er ikke lavet et for i år. 
Indsatsplanen for de næste år, er dog stadig aktuel. 
 
Den tidligere årsplan tilpasses dette år, med 
forretningsorden/valg, skærm og mobilpolitik, samt 
antimobbestrategi. 

9 Status medarbejdere og 
ansættelser 
v. skoleleder 
15 min 

 Der er ansat en ny lærer i indskolingen i stedet for TBB. 
 
Der var egentlig ansat en ny lærer til G-klassen, men han har 
trukket sig efter en uge. Ny søges. 
 
1 pædagog fra centeret har sagt op. Er pt sygemeldt på deltid. 
1 lærer på 1.årg Stenderup sagde op i torsdags.  
 
Vi har en del deltidssyge. 
 
Der skal ansættes en ekstra pædagog i Børnehaven. 
 
Nina deltager ved G-klasse samtaler (19/12) 
Christina deltager ved de 2 samtaler i Stenderup. (14/12 og 18/12) 
 

10 Meddelelser  
• Formanden  
• Afdelingerne i 

almendelen 

• Specialafdelinger  
• SFO og USFO  
• Ledelsen 

4 min 

Ift børnehaven er der gang i et onboarding-forløb ved Betinna 
Høgh. Betinna er brugt i kommunens børnehaver. 
Dette skyldes den store udskiftning der er sket i børnehaven.  
Den pædagogiske læreplan, skal revurderes snarest. 
 
Centeret er i gang med et forløb med Lene Heckmann, samt 2 
erhvervspsykologer. 
Det virker ret godt og forløbet er snart slut. Der vurderes at det 
skal videreføres hen til over sommerferien. 
 
Centeret er flyttet og det virker til at fungerer godt. Der mangler 
stadig en del møbler. 
Man kunne evt starte næste SB-møde med at gå en rundtur i det 
nye center. 
 

11 Evt.  Christina har et forslag til et muligt medlem til skolebestyrelsen.  



 
 

Møderække: 

• 15/1 /Anja?) 

• 5/2 ST 

• 11/3 

• 15/4 

• 13/5 

• 10/6 

 

 

_______________________                                                    _________________________ 

 Dorthe Meier - Formand                                                          Margit B. Schröter - Næstformand 

 

______________________                                                        ________________________ 

Janni Matthiasen                                                                         Lasse Kobbelgaard                                                                        

 

______________________                                                         ________________________ 

Christina Sønderby Hedegaard                                                   Anna-Louise Risager Jensen 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Nina Kjær Madsen                                                                        Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Benny Madsen                                                                               Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

_______________________                                                        __________________________ 

Line Lomholt afd. leder                                                                Søren Rahbek - skoleleder 


